

Protokoll styrelsemöte

Datum: 2015-04-07

Närvaro: Vendela Strömbäck, Camilla Hansson, Maria Fock, Liv Kjaer Andersen, Simon Bergström, Karina Szostak, Daniel Madsen, Hanna Friberg, Mia Andersson, Camilla Edoff och Miranda Digréus

Dagordning:

- **Mötets öppnande: Klockan 16.15**
- **Ordförande**
 - Sittande, Vendela Strömbäck
- **Sekreterare**
 - Camilla Hansson
- **Val av justerare**
 - Daniel Madsen
- **Adjungeringar**
 - Inga adjungeringar
- **Anmälan av övriga frågor**
 - Nolle-P
 - Sektionströjor
- **Fastställande av föredragningslista**
 - Ja
- **Föregående protokoll**
 - Uppläses av Maria då Jenny inte är med på mötet idag, åtgärdslista läses upp och alla hade gjort de som skulle göras, förutom att det var lite dålig svarsfrekvens på frågan från Uppsalas Universitet som lades upp av Vendela på facebook
- **Rapportrunda/föregående mötes åtgärdslista**
 - Vendela meddelar att det tillsatts en vice programansvarig på ISV som är Gunilla Pettersson
 - Maria gick på Grön sektionsmötet i Linköping, dålig närvaro på det mötet dock
- **Ekonomi**
 - Mia har pratat med Ellen om kontouppgiften. Det finns inga direktiv om hur det ska skötas. Det finns ett direktiv om att kontona måste gå under socionomsektionen för att utskotten inte ska vara egna föreningar. Ellens personliga åsikt var att sektionen skulle stå för kostnaden då det är en återkommande utgift på 450 kronor varje år. Vi beslutade under mötet att sektionen ska stå för denna återkommande kostnad varje år, och att utskotten alltså inte behöver äska varje år.

- **Verksamhet**
 - UB
 - De missnöjda studenterna ska gå vidare själva med klagomålen själva, vi behöver alltså inte föra vidare frågan.
 - Camilla och Camilla ska ut i klasserna och be studenterna fylla UB-projektet som handlar om KURT. Detta ska göras förhoppningsvis v. 15-16
 - På studentråden kom det fram att det finns funderingar kring hur klassråden skulle se ut. Diskussion kring nya arbetsformer kring detta gjordes, och en tanke var att göra något mer av det i arbetsgrupperna
 - AMO
 - Linnea är inte medverkande. Vice AMO Miranda berättar att de ska ha ett möte med Marie så fort som möjligt om projekt
 - PROGRAMVÄSKAN
 - Vi beslutade om att ha kvar StuFFs gamla logga, och inte invänta att de byter logga
 - UTSTYRSEL FÖR SOCIETETEN 15/16
 - Nytt förslag om att ha overallshängslena uppe för att de vill sticka ut mer och även att bara ha en post tryckt på overallen. Vi beslutar om att societeten 15/16 får ha overallen uppvikt i deras utstyrel. Vi beslutar om att societeten 15/16 måste ha alla poster som de är tilldelade på deras overall, dock kan de sättas ihop och förkortas. Samma gäller för SoCeR 15/16.
 - FIKA PÅ MÖTEN
 - Måste vara vegetariskt och ekologiskt
 - Bullar och muffins köps ibland, men inte alltid
 - Hanna som är allergisk säger att det fungerar bra med banan, glutenknäckebröd och att hon får ta av mjukosten först så det inte kommer gluten på kniven
 - Fukt varierar efter säsong, men bra att banan alltid finns främst för Hanna
 - NYHETSBREV
 - Vendela skriver det på fredag den 2015-04-10
 - Sektionen vill ha med radardagen, SOF, Fokusgrupp för att utforma StuFFs nya logotyp, UB-projekt, Socionomkväll
 - MEDLEMSMÖTE
 - Innan utskottshänget den 20 maj har vi medlemsmöte. Vendela skickar ut kallelse till detta, detta kommer börja klockan 17.15.

Camilla H bokar färgeriet. Till utskottshänget fixar Camilla E, Miranda och Linnea lekar.

- KOMMANDE EVENEMANG
 - Stödstrumpan kommer ske den 6 Maj. Daniel tar kontakt med Fräcka frökens och Kungshörnan. Liv tar kontakt med Nördboet för att boka spel.
 - SOF kommer ut på facebooksidan i veckan
- SEKTIONSTRÖJOR
 - Mia har ändrat på förslaget kring hur vår logga ska se ut.
 - Vi beslutar att ändra vår logga på tröjan till ”Socionomsektionen” från att innan ha haft ”Socionom Norrköping” i logotypen
 - Vi beslutar att StuFFs logga ska vara på höger arm på tröjorna
 - Vi kommer prata om mer detta på senare möten
- NOLLE-P – SOCIALKONTORET
 - Socialkontoret kommer komma till Nolle-p den 27 augusti för en lunchföreläsning för att ändra den negativa bilden av att jobba inom socialkontoret. Karina lägger frågan om vi vill vara med på den lunchföreläsningen, och i så fall bjuda på mat. Vi diskuterar och kommer fram till att societeten ska ta kontakt med StuFF och ISV om de kan stå för mat eller lunchbaguetter. Några från socionomsektionens styrelse kommer vara på plats under denna lunchtimme.
- HUR HAR DET GÅTT HITTILS?
 - Flyttas fram till nästa möte
 - Då kommer vi prata om vad vi gjort och hur framtiden kommer se ut, eller om det finns andra generella funderingar
- **Övriga frågor**
 - Inga övriga frågor
- **Åtgärdslista**
 - Daniel tar kontakt med Fräcka frökens och Kungshörnan.
 - Liv tar kontakt med Nördboet för att boka spel.
 - Liv och Mia tar fram en offert till nya sektionströjorna
 - Annie beställer prov-programväska
 - Vendela skickar ut nyhetsbrev och kallelse till medlemsmöte
 - Camilla H bokar färgeriet till den 20 maj 17-21

- Alla kollar upp om man kan vara med under lunchen den 27 augusti då socialkontoret kommer och har lunchföreläsning
- Alla skickar till Vendela om man vill ha med något i nyhetsbrevet senast torsdag den 2015-04-09
- Hanna, Linnea och Miranda går på möte med Martin angående socialchefsdagarna 2015-04-08
- **Nästa möte**
 - Datum: 2015-04-21 klockan 16.00
 - Nästnästa möte kommer ske den 5 maj klockan 16.00 även om några ska på fadderutbildningen
- **Mötets avslutande klockan 18.04**